
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 27 november 2018 

Inzake geluidsscherm Westerlee 

 

Bij brief van 5 oktober 2018 schrijft een inwoner van Westerlee de Raad 

aan met het verzoek standpunt te bepalen dat het geluidsscherm wat nu 

eind 2019 geplaatst zal worden, te lang op zich heeft laten wachten 

waardoor er schade ontstaan is. Voorts heeft de Provincie bij de aanleg en 

de vernieuwing van de N223 fouten gemaakt. 

 

De vraag is nu: 

- Is de wethouder bereid om bij de Provincie te bevorderen dat de 

Provincie alsnog overleg voert met de betreffende inwoner om hem 

te compenseren voor de schade die hij geleden heeft ten gevolge 

van de door de Provincie gecreëerde situatie? 

- Kan de wethouder bevestigen dat destijds door de Provincie fouten 

gemaakt zijn en de vernieuwde N223 dichter tegen de woning van 

de betreffende inwoner is komen te liggen dan aanvankelijk in de 

plannen stond aangegeven? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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